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Dokumenter vedlagt innkalling: Skolemiljø, Hernes skole 

SAK MØTEBEHANDLING VEDTAK/ 
konklusjoner 

Sak 07/2022 
 
Godkjenning av 
innkalling og 
sakliste 

Innkalling og saksliste godkjennes. 
Møteinnkalling ble sendt ut i seneste laget 
grunnet sykdom, men møtet var nødvendig 
å gjennomføre pga skolemiljøutvalget. 
Møtedeltakere:  
Guro Nysted-Vestre og Nina Hårdnes 
Tremoen (FAU) Siv Iren Brænd og Anders 
Tremoen (vararepr. FAU) 
Emine Freitag Grinden og Jens Grøtting 
(elevrådet) 
Per Kristian Hammer (politikerrepr.) 
Torkel Stigen og Anne Cecilie Fon Haget 
(ped.) 
Anne Cathrine Klingenberg (andre ansatte) 

Godkjent 

Sak 08/2022 
FAU 
 

Vellykket 17. mai feiring, godt loddsalg, mye 
folk og koselig med tog. 
Jobber med uteområdet, søker om midler 
for blant annet å få lagt ny asfalt. 
Har hatt dugnad og fått gjort mye, har 
«shinet» skikkelig opp med de midler og 
hender som er. Har fått mye maling gratis 
og FAU har sponset sand. 
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KFU har møte tirsdag i uke 19. Krav om 
møte før 15. sept. for å få innsikt i 
budsjettet. Jobber for å få til en 
fordelingsnøkkel, slik at alle skolene er klar 
over og villige til «å ikke skulle ha alt», det 
må fordeles.  
Årsmøte før sommeren, konstituere nytt 
styre fra høsten. 

Sak 9/2022 
Skolen 
 

Driften går som vanlig og vi gjør oppgavene 
våre. Rektor er sykmeldt, men vi får hjelp fra 
skolekontoret om det er behov. 

 

Sak 10/ 2022 
 
 
Elevrådet 

Har gjennomført elevkafé, det gikk veldig 
fint! Skal ha et møte på hva pengene skal 
brukes til. Bruke pengene fra elevkafé 
sammen med FAU? 
Prat smart går litt opp og ned. Fortsetter å 
jobbe med det.  

 

Sak 11/2022 
SFO 
 

Jobber med implementering av ny 
rammeplan som gjelder fra 1. august 2022. 

 

Sak 12/2022 
Skolemiljøutvalg 
jfr. saksfremlegg 
(vedlegg til 
møteinnkallingen) 

Drøfting: 
Det rapporteres om ugrei og uakseptabel 
språkbruk. 
-Foreldrene vet at dette stemmer, det høres 
på fotballbanen osv. også.  Vanskeligere å 
avdekke på de skjulte arenaene. 
Aldersgrenser på bruk av sosiale medier 
brytes i stor grad. Burde være et tema på 
foreldremøter, få økt bevissthet rundt 
denne problematikken- jobbe sammen med 
foreldrene. Det er et ønske fra elevene selv 
om å ta opp dette. KFU- nettvett/ politi, 
koble på de lavere trinnene også.  
Her på skolen- PratSmart- backe hverandre 
opp, ha fokus på koselig prat. Hvordan lager 
vi et godt friminutt for hverandre osv.  
Hva tenker skolemiljøutvalget om at skolen 
setter fokus på det å snakke til hverandre på 
en god måte? 
-Syns det er bra å ha fokus på å  
snakke med hverandre på en god måte. 
Kanskje også bruke mindre grupper, slik at de 
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som ikke tør å si så mye også får slippe til 
(elevene) i det forebyggende arbeidet. 
Hvor ligger hovedansvaret for å lære 
barnet hensiktsmessig adferd? 
-Hovedansvaret ligger hos hjemmet, men 
det er nødvendig med hjelp fra skolen. Det 
må være et godt samarbeid og gjensidig 
tillit, skolen vil ta kontakt for å hjelpe. Det 
handler om «barnets beste», ha en bolk om 
PratSmart på foreldremøter. Godt 
samarbeid blant foreldrene. 
Hvordan jobbe for en god samforståelse for 
dette ansvaret mellom foresatte- elever- 
skolen? 
Gjennom foreldremøter. Ha et bevisst fokus 
på dette når foreldrene samles. Elevrådet 
jobber videre med saken, ha det oppe i 
dagen og på agendaen. 
Hva er et viktig «neste skritt» i PratSmart 
kampanjen? 
-Jobbe forebyggende, ha ekstra tilsyn ute i 
friminuttene og mer deltagende tilsyn som 
er aktiv i leken. Ha fokus på dette også på 
SFO. Få elever fra mellomtrinnet til å 
komme på småtrinnet og snakke om 
PratSmart, være gode forbilder.  
Ha det som tema på foreldremøter også ned 
til 1. trinn, gjøre fadderne mer bevisste på 
hvordan de snakker i møtet med 
fadderbarna, dra det inn hjemme, ha f.eks 
en PratSmart plakat hengende hjemme. Den 
kan lages i kunst og håndverks timen. 
Holde det samme trykket på skolen, ta opp 
eksempler, FAU lage en felles informasjon 
som kan deles ut, foresatte må også lære å 
PrateSmart. 
Guttene er overrepresentert: Ha gutte- og 
jentemøter (i mindre grupper) 
Ansvarliggjøre elevene selv. 

Sak 13/2022 
Eventuelt 

Lekestue fra Elvis. Hvordan ligger dette an?  

 


